

# Save the Date Herdenschutz im Alpenraum Internationale Konferenz



Datum

21.-23. Januar 2020

Ort

Heffterhof

Maria Cebotari Straße 1-7  
5020 Salzburg, Österreich

Das LIFE Projekt *EuroLargeCarnivores* lädt zusammen mit *AGRIDEA* (Schweizerische Vereinigung für die Entwicklung der Landwirtschaft und des ländlichen Raums), dem *Bundesverband Berufsschäfer e.V.*, der *EU PLATFORM ON COEXISTENCE BETWEEN PEOPLE AND LARGE CARNIVORES* sowie der *European Landowners Organization* zu einer internationalen Konferenz zum Thema

*Schutz von Nutztieren  
vor großen Beutegreifern  
– Schwerpunkt Wolf –*

ein.

Die Veranstaltung bietet Ihnen eine gute Möglichkeit, sich mit verschiedensten Fachexperten und Praktikern aus dem In- und Ausland auszutauschen und sich über die neuesten Erkenntnisse, Projekte und Fördermöglichkeiten in Europa zu informieren.

**Eine Einladung mit Agenda und der Möglichkeit zur Anmeldung sowie Informationen zu Unterkunft und Anfahrt erfolgt zeitgerecht. Bitte merken Sie sich den Termin bereits vor und leiten die Ankündigung an Interessierte weiter. Eine Simultan-Übersetzung Deutsch/Englisch ist gewährleistet.**

LIFE EuroLargeCarnivores Projektpartner:



# Save the Date

## Livestock protection in the Alpine region

### International Conference



Date  
**21-23 January 2020**

Venue  
**Heffterhof  
Maria Cebotari Straße 1-7  
5020 Salzburg, Austria**

We are pleased to announce that the LIFE *EuroLargeCarnivores* project is organizing an international conference on the

*Protection of Livestock  
from Large Carnivores  
— Focus on Wolves —*

together with the *EU PLATFORM ON COEXISTENCE BETWEEN PEOPLE AND LARGE CARNIVORES*, *European Landowners Organization*, *German Association of Professional Shepherds* and *AGRIDEA* (Centre for Agricultural Extension and Rural Development).

The event offers an unique opportunity to exchange knowledge with various experts and practitioners on European level and to learn more about the latest findings of science, research and practice as well as EU funding opportunities.

**An invitation with a detailed agenda, registration details and information about accommodation options will be sent out before the conference. Please make a note of the date and pass on the announcement to interested parties. Simultaneous translation German/English will be provided.**

LIFE EuroLargeCarnivores project partners:

